

Title (en)

Case for at least one precious stone.

Title (de)

Behälter für mindestens einen Edelstein.

Title (fr)

Conteneur contenant au moins une pierre précieuse.

Publication

EP 0613628 A2 19940907 (FR)

Application

EP 94108012 A 19900106

Priority

- CH 4789 A 19890106
- EP 90900175 A 19900106

Abstract (en)

A case (501) containing at least one and preferably several precious stones (511) comprises a casing (503) and a security plate (505). The latter comprises mutually laminated sheets. A computer device comprising an electronic chip is incorporated into the security plate (505) and connected by laminating and/or by an adhesive to the rest of the plate. The casing (3) and the security plate (505) are secured so that the or each precious stone (11) contained in the case (1) cannot be removed therefrom and so that the security plate (5) cannot be separated from the rest of the case (1) without detectable destruction thereof. The security plate (5) includes visible security characters. The electronic chip and the visible security characters make it virtually impossible to falsify (tamper with) the security plate (505). The case (501) containing at least one precious stone (511) is thus suitable for use as a negotiable financial item. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un conteneur (501) contenant au moins une et de préférence plusieurs pierres précieuses (511) comprend un boîtier (503) et une plaquette de sécurité (505). Celle-ci comprend des feuilles mutuellement laminées. Un dispositif informatique comprenant une puce électronique est intégré dans la plaquette de sécurité (505) et relié par laminage et/ou par un adhésif avec le reste de celle-ci. Le boîtier (3) et la plaquette de sécurité (505) sont solidarisés de manière que la ou chaque pierre précieuse (11) contenue dans le conteneur (1) ne puisse pas être enlevée de celui-ci et que la plaquette de sécurité (5) ne puisse pas être séparée du reste du conteneur (1) sans destruction détectable de celui-ci. La plaquette de sécurité (5) comporte des caractères de sécurité visibles. La puce électronique et les caractères visibles de sécurité rendent pratiquement impossible une falsification de la plaquette de sécurité (505). Le conteneur (501) contenant au moins une pierre précieuse (511) est donc approprié à être utilisé comme objet financier négociable. <IMAGE>

IPC 1-7

A45C 11/16

IPC 8 full level

A45C 11/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 11/16 (2013.01); **B42D 25/305** (2014.10); **B42D 25/36** (2014.10)

Cited by

IT201700012647A1; CN103108566A; EP4121899A4; FR2952622A1; WO2018142360A1; WO9930307A1; WO03063654A1; WO2012035145A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9007288 A1 19900712; AU 4802790 A 19900801; AU 624669 B2 19920618; BR 9004511 A 19910730; EP 0403621 A1 19901227;
EP 0613628 A2 19940907; EP 0613628 A3 19950215; JP H03503135 A 19910718

DOCDB simple family (application)

EP 9000026 W 19900106; AU 4802790 A 19900106; BR 9004511 A 19900106; EP 90900175 A 19900106; EP 94108012 A 19900106;
JP 50104590 A 19900106